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Protokół Nr: LXXVIII/2023 

z LXXVIII - nadzwyczajnej sesji Rady Miasta i Gminy Sanniki 

odbytej w dniu 09.11.2023 r. 

 

LXXVIII nadzwyczajna sesja Rady Miasta i Gminy Sanniki odbyła się w sali 

posiedzeń Urzędu Miasta i Gminy Sanniki, w godzinach 9.05 – 9.25 pod przewodnictwem 

Pana Jerzy Jabłoński – Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki.  

 

Ad.1. Po oficjalnym otwarciu obrad, Przewodniczący Rady powitał wszystkich uczestników 

posiedzenia oraz oglądających obrady za pośrednictwem transmisji internetowej. Na 

podstawie listy obecności stwierdziła quorum i prawomocność obrad. Na stan 15 radnych 

obecnych 12. Nieobecni radni: Pan Damian Dolniak – nieobecność usprawiedliwiona, Pan 

Wojciech Gładoch – nieobecność usprawiedliwiona, Pan Adam Cieślak – nieobecność 

usprawiedliwiona. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad.2. Zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie 12 głosami „za”, w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przedstawienie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

międzygminnego porozumienia z gminą Gąbin dotyczącego uruchomienia 

Komunikacji autobusowej na liniach łączących obszar Miasta i gminy Gąbin z Gminą 

Gostynin, Łąck, Sanniki, Iłów, Rybno, Młodzieszyn, Sochaczew. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego 

porozumienia z gminą Gąbin dotyczącego uruchomienia Komunikacji autobusowej na 

liniach łączących obszar Miasta i gminy Gąbin z Gminą Gostynin, Łąck, Sanniki, 

Iłów, Rybno, Młodzieszyn, Sochaczew. 

5. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego 

porozumienia z gminą Gąbin dotyczącego uruchomienia Komunikacji autobusowej na liniach 

łączących obszar Miasta i gminy Gąbin z Gminą Gostynin, Łąck, Sanniki, Iłów, Rybno, 

Młodzieszyn, Sochaczew, omówiła Sekretarz Miasta i Gminy Sanniki – Pani Aleksandra 

Szczepaniak.  

 Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z prośbami jakie docierały ze strony 

mieszkańców gmina podjęła próbę uruchomienia dodatkowych linii autobusowych.  

W związku z powyższym niezbędne jest podjęcie uchwały zmierzającej następnie do 

podpisania porozumienia międzygminnego. Pani sekretarz podkreśliła również, że nie ma 

pewności do uruchomienia dodatkowych linii autobusowych, ponieważ niezbędna jest 

również zgoda innych gmin, nie wszystkie są zainteresowane są takim przedsięwzięciem. 

 Pan radny Nowicki poparł w swojej wypowiedzi przedsięwzięcie związane z organizacją 

dodatkowych kursów autobusowych, ponieważ zarówno starsze osoby jak i młodzież 

narzekają na brak możliwości dojazdu do szkół, sklepów oraz lekarza. 

Pan Przewodniczący Rady Jerzy Jabłoński skierował zapytanie do Pani Sekretarz czy gmina 

uchwałą, może upoważnić w tym przypadku gminę Gąbin do realizacji przedsięwzięcia jakim 

jest organizacja dodatkowego kursu autobusów. 

Pani Sekretarz odpowiedziała, że uchwała została skonsultowana z radcą prawnym urzędu i 

nie ma ku temu żadnych przeciwskazań, ponieważ gmina Gąbin będzie niejako głównym 

organizatorem warunków porozumienia międzygminnego. 
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Ad.4. Rada Miasta i Gminy w głosowaniu jawnym podjęła Uchwałę Nr 350/LXXVIII/2023 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia z gminą Gąbin 

dotyczącego uruchomienia Komunikacji autobusowej na liniach łączących obszar Miasta i 

gminy Gąbin z Gminą Gostynin, Łąck, Sanniki, Iłów, Rybno, Młodzieszyn, Sochaczew.  

 

Radni Miasta i Gminy Sanniki głosowali następująco: 
 

Nazwisko i imię 
Głosowanie 

za przeciw wstrzymał się 

Bembenista Wioletta x   

Cieślak Adam    

Dolniak Damian     

Dylik Agnieszka x   

Gładoch Wojciech    

Grochowski Roman x   

Jabłoński Jerzy  x   

Kalińska Magdalena x   

Kaźmierczak Karolina x   

Kowalczyk Grażyna  x   

Nowicki Wiesław  x   

Olczak Marek  x   

Pawłowska Iwona  x   

Winnicka Teresa x   

Wróblewski Augustyn x   

Uchwała została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za”, bez uwag. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.5. Po zrealizowaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta i Gminy Sanniki 

podziękował wszystkim za udział w sesji i oficjalnie zakończył obrady. 

Szczegółowy zapis ww. sesji przedstawia  nagranie wideo zamieszczone na stornie 

internetowej Urzędu Miasta i Gminy Sanniki zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie 

gminnym. 

 

Protokolant: K. Czarkowska      Przewodniczący 

     Rady Miasta i Gminy Sanniki 

 

   Jerzy Jabłoński 


